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INTERPELACJA 

Jak wszyscy wiemy, każda szanująca się gmina, a taką mam nadzieję jest Gmina Kraszewice 

powinna mieć wykaz dróg gminnych, wraz z mapą i naniesionymi numerami dróg, które 

powinny być zgodne z numerami zawartymi w wykazie dróg gminnych.  

Według mojej wiedzy w gminie Kraszewice funkcjonują różne mapy i różne wykazy dróg 

gminnych. Otóż jest w obiegu mapa dróg gminnych w/g stanu na styczeń 2016 r., gdzie 

długość dróg gminnych wynosi 66 920 m., drugą mapą jest mapa w/g stanu na wrzesień  

2016 r., gdzie długość dróg gminnych wynosi 60 646,5 m., a więc o 6 273,5 m. mniej 

(pytanie, co się stało, kto skrócił długość dróg gminnych, a jeżeli tak się stało, to kto te drogi 

przejął – samorząd powiatowy, samorząd wojewódzki a może Główna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad. Ktoś te drogi musiał przejąć zgodnie z ustawą o drogach, drogi nie 

mogły zginąć). Ciekawą rzeczą jest w dniu 23 września 2016 r. uchwałą nr XXI/122/2016 

przyjęto wykaz dróg gminnych gdzie jedynym załącznikiem do uchwały, która została 

przyjęta 1 głosem „za” przy reszcie głosów wstrzymujących się jest mapa nie wiadomo  

z którego roku, bez tabelarycznego wykazu dróg, bez żadnych opisów. Wygląda to tak jakby 

ktoś zrobił kserokopię mapy z września 2016 zakrywając jednocześnie logo wykonawcy tej 

mapy, herb gminy itp. Jednocześnie ta mapa, będąca załącznikiem nr 1 do w/w uchwały Rady 

Gminy Kraszewice nr XXI/122/2016 ma się nijak do załącznika nr 82 do uchwały nr 

5344/2018 Zarządu Województwa Wielkopolskiego z dnia 30 maja 2018 r. 

Oficjalnie więc pytam, która mapa jest aktualna i który wykaz dróg gminnych jest aktualny. 

Proszę o dostarczenie wszystkim radnym aktualnego wykazu dróg gminnych wraz  

z numerami, długościami poszczególnych odcinków oraz aktualnej mapy sieci dróg 

Gminy Kraszewice z naniesionymi na ta mapę aktualnymi numerami dróg. Jednocześnie 

proszę o odpowiedź co się stało z długością 6 273,5 m dróg gminnych, które po prostu 

zniknęły z ewidencji, a nie powinny.  

Z wyrazami szacunku : 

  /-/ Jan Puchała 



 


